
PROTOKÓŁ  NR 137.2014 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej  

z dnia  14 października 2014.   
 
 
Obecni: 
 
1. Tadeusz Groszek     -   Przewodniczący Komisji 
2. Robert  Szydlik        -   Zastępca Przewodniczącego  
3. Mirosław Sobczak   -   Członek Komisji  
4. Dariusz Kur             -   Członek Komisji 
5. Tadeusz Sasin          -   Członek Komisji 
6. Mirosław Szczotka  -   Członek Komisji 
 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
 
1. Paweł Marcin Bednarczyk – Burmistrz Tłuszcza 
 
 
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący i zaproponował następujący 
porządek: 
 
1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 
2. Informacja na temat realizacji wydatków w Gimnazjum im. Królowej Jadwigi  
    w Tłuszczu w 2013 roku. 
3. Sprawy bieżące. 
4. Wolne wnioski. 
5. Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia Komisji. 
 
Ad1. Protokół Nr 136.2014 z 06 października 2014 r. został przyjęty. 
 
Ad2. Komisja zapoznała się z informacją pisemną przygotowana na prośbę 
Komisji przez  Panią Annę Rychtę,  dyrektora Gimnazjum im. Królowej Jadwigi 
w Tłuszczu w zakresie realizacji wydatków w 2013 roku. 
Pismo stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  
 
Ad3. Burmistrz Paweł Marcin Bednarczyk  przekazał Komisji projekt uchwały 
w sprawie nieodpłatnego nabycia prawa użytkowania wieczystego 
nieruchomości zabudowanej budynkiem PKP, oznaczonej numerem 
ewidencyjnym 2250/27 o powierzchni 0,3608 ha położonej w mieście Tłuszcz  
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przy ulicy Warszawskiej wraz z uzasadnieniem i projektem protokołu 
uzgodnień, w celu zaopiniowania. Pismo stanowi załącznik nr 2 do niniejszego 
protokołu.  
Burmistrz wyjaśnił, że podjęcie uchwały przez Radę Miejska w Tłuszczu jest 
potrzebne do nieodpłatnego prawa użytkowania wieczystego do działki gruntu 
oraz nieodpłatnego nabycia budynku dworca w drodze notarialnej.  
Przejęcie tej nieruchomości w sposób nieodpłatny jest dla gminy korzystne i 
budynek w przyszłości może być wykorzystany do różnych celów, np.  sala 
widowiskowa, Ośrodek Pomocy Społecznej z całym zapleczem wykonywanych 
programów. Jest to nieruchomość  w centrum miasta, do której jest łatwy dojazd 
i dużo miejsc do parkowania. Powierzchnia użytkowa całego budynku dworca 
wynosi 1480 m2 , a teren wokół dworca został już przejęty przez gminę na 
podstawie zatwierdzonej decyzji podziałowej. Burmistrz udostępnił Komisji do 
wglądu operat szacunkowy wraz z inną dokumentacją i powiedział, że z 
porozumienia z Koleją wynika, że dla nich musi pozostać część powierzchni w 
budynku, w której obecnie znajduje się kasa i sokiści, natomiast odnośnie 
pozostałej części wynajmowanej pod działalność gospodarczą Gmina ma 
możliwość przedłużenia umów lub ich rozwiązania. W przypadku, gdybyśmy 
chcieli usunąć Kolei z tego budynku, musielibyśmy zapłacić im karę w 
wysokości 400 000 zł. Budynek jest w konstrukcji żelbetowej oparty na słupach 
i tak naprawdę istnieje możliwość aranżowania tych wnętrz według potrzeb.  
Wytworzyła się dyskusja, radni zadawali Burmistrzowi pytania i wypowiadali 
swoje opinie  w tej kwestii. 
Komisja stwierdziła, że temat wymaga  dokładnej analizy i chciałaby  poznać 
min. roczne koszty adaptacji i utrzymania tego obiektu.    
 
Ad3. Do komisji wpłynęła następująca korespondencja: 
 

1. Dyrektor Gimnazjum im. Królowej Jadwigi w Tłuszczu zwraca się z 
uprzejmą prośbą o objęcie patronatem III Powiatowego Konkursu 
Recytatorskiego „Spotkanie z poezją” i w ramach patronatu ufundowanie 
nagród dla laureatów konkursu za III miejsca w łącznej kwocie 200 zł.  

2. Pismo stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 
 
Komisja opiniuje pozytywnie i do udziału w obradach jury  proponuje osobę 
Przewodniczącego Rady nowej kadencji. 
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Ad5. Termin kolejnego posiedzenia Komisji ustalono na dzień 21 października 
2014 roku godzina 15.00 
 
 
Na tym protokół zakończono.  
 
 
                                                                             Przewodniczący Komisji 
 
                                                                                   Tadeusz Groszek 
Załączniki do protokołu są do wglądu 
w  pokoju 38 .                                                                           
Nagranie wideo z posiedzenia Komisji  
stanowi załącznik do protokołu. 
Dokument utworzyła: 
Bożena Brzozowska dnia 15 października 2014 r.  
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